
 
Vanløse Badminton Klub 

 
Referat fra bestyrelsesmøde den 09.02.2023 kl.18. 

Tilstede: Jeppe, Matias, Carsten, Mette, Andreas, Heidi 
Afbud: Frederik, Anders 
Rene mødte ikke frem. 

1. Godkendelse af referat samt valg af ordstyrer. 

Referatet blev godkendt. Referent er både Andreas og Heidi 

2. Boldaftale. 

Anders går videre med Victor, men gerne med en toårig aftale 

3. Ny formand / Nye bestyrelsesmedlemmer. 

Generalforsamling skal afholdes, så det er muligt at afrapportere et godkendt regnskab til 
Københavns Kommune senest 1. maj. Det blev besluttet at datoen for generalforsamlingen er den 
27. april kl. 18. Formanden indkalder. 

Jeppe, Heidi, Mette, Carsten, Mathias og Andreas fortsætter/genopstiller. Anders nævnte på seneste 
bestyrelsesmøde, at han måske fortsætter som menigt bestyrelsesmedlem. Skal afklares.  

Jeppe og Heidi spørger relevante, om de er interesseret i at stille op til bestyrelsen og gerne som 
formand. I det omfang, det er nødvendigt, kan de tilbyde et honorar på 2.000 kr./md. 

4. Budget 

Kontingent hæves med 10 pct. Poster til sociale aktiviteter for Ungdom samles i en post. Der 
afsættes en post til honorar til formanden på 24.000 kr. 

Med disse ændringer blev forslaget til budget 2023 godkendt. 

5.SSU orientering 

Det har ikke været muligt at finde andre træner emner d.d.  

Har dog fået en positiv tilkendegivelse fra eksisterende træner Jesper Mikla om at han gerne vil 
tage et sidste år i samarbejde med Johan Plum Philipsen (1. holdspiller), hvor Johan fungerer 
som spillende træner mandag og onsdag (20-22). Jesper Mikla er kommet med et forslag om at 
en af banerne på B-truppen kun bruges til specialtræning for A truppen. Dette forslag blev 
drøftet og tilkendegivelsen fra bestyrelsens side er, at det ikke kan imødekommes. Begrundelsen 
er, at der allerede er meget plads på træningen kl. 20-22 og at træningen på alle baner er 
forbeholdt B truppen (de træner kun én gang om ugen). 



Med hensyn til den økonomiske del: 
Den trænersum som VBK har nu skal deles mellem Johan og Mikla. Såfremt der findes et 
kompromis og Mikla fortsat vil bistå med træningen 18-20 onsdag, vil det medføre at Jesper 
Mikla går ned i timer (vil kun træne onsdag) . Johan vil som spillende træner evt. kunne 
forhandles til en mindre pris pga. af mindre erfaring.  
Carsten mener at modellen kan holdes indenfor seniortræner budgettet. 
 
Jesper Mikla nævner at klubben via den kontrakt der snart laves med en boldleverandør vil 
kunne få en del udstyr til Johan, da det burde være 'gratis' i henhold til kontrakten. Dette skal 
Anders dog ind over evt. Frederik Nobel 
 
Der indkaldes til et møde snarest med Jesper Mikla, hvor dele af bestyrelsen deltager (i 
skrivende stund 16/2 er mødet afholdt den 15/2 – Jeppe, Heidi og Mikla deltog) . 

5. USU orientering 

USU overtager gerne opgaven med indhentning af børneattester. 

Det overvejes, om det nuværende set up omkring trænere skal ændres tilbage til at få kompetente 
voksentrænere til at stå for træningerne. 

Det undersøges om der kan gøres noget ved det alt for varme vand i bruserne, så ungdomsspillerne 
kan gå i bad efter træningerne.  

Der arbejdes på et koncept, så vi bliver bedre til at modtage nye spillere og deres forældre. 

Der er rekrutteret 3 nye medlemmer til USU som følge af at andre medlemmer af USU er stoppet.  

Jubilæumsfest: Den dreng der vandt en session med Viktor Svendsen har endnu ikke fået sin ”gave” 
og har rykket for det. Anders er ikke vendt tilbage. Bestyrelsen synes at VBK selvfølgelig skal 
holde det lovede. Heidi kontakter Anders J (formand).  

6. Klubmodul. 

Mette: Ikke nogen kommentarer til dette punkt 

7. Medlemstal – indberetning  

Indberetningen er foretaget i januar (Carsten). Punktet burde være udgået af denne 
dagsorden 

8. Generel orientering.  

Heidi: Kampstatistik. Lars-Bo Jacobsen fortsætter med at føre kampstatistik denne sæson 
ud. Herefter overtager Michel Karlsson. 

9. Evt. Næste møde torsdag den 16. marts 2023.  


